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UTDRAGSBESTYRKANDE 

 

 
 

    PLATS OCH TID Gruvsalen, stadshuset, 230327 13.00–15.00 

NÄRVARANDE                                               
Ordförande Johan Ingvarson, kommunstyrelsen 
 
Ledamöter: Anneli Söderhjelm, socialnämnden  
 Inga-Maj Hult, SPF Seniorerna Höganäs 

 Monica Strömgren SPF Seniorerna Höganäs  
 Karin Smede, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Bennie Persson, SPF Seniorerna Tre byar  
 Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 
 Mai-Lis Johansson, SPF Seniorerna Viken 
 Thomas Behrens, Kullabygdens RPG 
 Leif Olsson, PRO Höganäs 
 Erik Berg, PRO Höganäs 
  
   

Tjänstgörande ersättare: Ulla Andersson, PRO Höganäs 
 
 Ej tjänstgörande ersättare: Stina Arvidsson, SPF Seniorerna Höganäs 
 Marianne Höjman, SPF Seniorerna Kullaberg 
 Gunnel Möller, SPF Seniorerna Tre Byar  
 Liselott Navratil, PRO Höganäs  
  
   

  
Övriga närvarande Julita Janiszewska, enhetschef, Väsbyhemmet 
  Diana Ramnehed, undersköterska, Väsbyhemmet 

Gunilla Sandebert, samhällsbyggnadsförvaltningen 
Anna Pihlqvist, tillgänglighetssamordnare, kultur och fritidsförvalt-
ningen 

 
 
Sekreterare Josefina Persson, äldreinformatör 
  
 
 

JUSTERING 
 
Utsedd att justera Leif Olsson 
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§ 12 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att utse Leif Olsson att justera mötets protokoll. 
 
 
§ 13 
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 
 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna dagordningen 
 
 
§ 14 
GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
Protokollet från sammanträdet 230206 gicks igenom.  
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att godkänna föregående protokoll  
 
 
 
 
§ 15 
PRESENTATION OCH INFORMATION OM VÄSBYHEMMET  
– JULITA JANISZEWSKA, ENHETSCHEF OCH DIANA ROSBY, 
UNDERSKÖTERSKA, VÄSBYHEMMET 

 
 
Väsbyhemmet särskilt boende som driva av kommunen. Väsbyhemmet är ett gam-
malt boende som senast är ombyggt 1994 med totalt 38 platser varav 7 är korttids-
platser. Platserna är uppdelade på fem avdelningar varav fyra avdelningar har 7 bo-
ende och den femte har 10 boende.  
Väsbyhemmet har haft bra resultat på medborgarenkäten och låg sjukfrånvaro och 
låg omsättning hos personalen. De saknar en större samlingslokal för fester, anhörig-
träffar med mera. De har samma bemanning som kommunens övriga särskilda boen-
den men eftersom Väsbyhemmet har mycket små avdelningar leder detta till en del 
ensamarbete på avdelningarna på eftermiddagarna men de hjälps åt bra mellan avdel-
ningarna för att få det att fungera. 
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På natten arbetar 2 personer på Väsbyhemmet. Det finns också ett kök som lagar 
maten. De tycker att det fungerade bra under pandemin och bland gick personalen in 
och arbetade extrapass för att minska antalet vikarier. Väsbyhemmet är en mycket 
uppskattad och bra praktikplats för tex språkpraktikanter enligt Anneli Söderhjelm. 
 
  
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 16 

INFORMATION OM KOLLEKTIVTRAFIKEN 
-GUNILLA SANDEBERT, SAMHÄLLSBYGGNADSFÖRVALTNINGEN 
 
Gunilla informerar om att både tjänstemän och politiker har regelbundna träffar med 
Skånetrafiken/Region Skåne och övriga kommuner i ”Familjen Helsingborg”.  Det 
var många nerdragningar i kollektivtrafiken i samband med senaste omläggningen i 
december 2022. Kommunen har agerat i frågan och vissa förbättringar har införts 
framför allt när det gäller de barn som åker buss till skolan.  Man är medveten om att 
det fortfarande saknas bra möjligheter för dem om tex bor i Arild att åka kollektivt. 
Skånetrafiken uppger att de har dragit ner antalet turer där pga. låg beläggning. Ett 
sätt att påverka är att även som privatperson skicka mail och klagomål till Skånetrafi-
ken. 
Höganäs kommun har om målsättning att det på sikt även ska finnas stadsbussar.  
Nyheter från Skånetrafiken sedan i december är bland annat direktbuss till Ängel-
holm men även en busslinje som kör Höganäs, Jonstorp. Hjälmshult och Helsing-
borg (Maria park). 
 
 Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att framföra att de vill att seniorkoret för dem över 75 år även ska gälla till/i när-

liggande kommuner samt lägga informationen till handlingarna 
 
 
§ 17 
PRESENTATION OCH INFORMATION AV 
TILLGÄNGLIGHETSSAMORDNARE 
– ANNA PIHLQVIST, KULTUR OCH FRITIDSFÖRVALTNINGEN 
 
Anna presenterar sitt uppdrag tillgänglighetssamordnare.  
Målet är att öka den tillgängligheten i kommunen både fysiskt och på andra sätt. Se 
bilaga 4. 
Det kommer att arrangeras en upplevelsedag i samverkan med olika förvaltningar, 
föreningar och företag på Kullaberg 3 juni så håll utkik efter mer information.  
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Kommunen har köpt in två terränggående elrullstolar för att öka möjlighet till ett ak-
tivt liv. Dessa kan man låna via sportbanken. På sportbanken kan man låna utrust-
ning för fritid, idrott och friluftsliv med mera. Bokningen görs via en e-tjänst på 
kommunens hemsida. 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att lägga informationen till handlingarna  
 
 
§ 18 

FÖRENINGSBIDRAG 
-JOHAN INGVARSON 
 
Modellen för föreningsbidrag till pensionärsföreningarna sågs över senast 2019 efter 
önskemål från KPR. Resultatet blev då att behålla nuvarande modell eftersom en 
förändring skulle innebära för stor administration och för stora kostnader. Det finns 
i nuläget ingen plan att förändra detta. Det finns särskilda pengar att söka av före-
ningar för olika aktiviteter och även för att motverka ensamhet hos äldre. 
 
Pensionärsrådets önskemål om justering av kommunens föreningsbidrag är väl känt 
och har tagits upp flera gånger tidigare i rådet. Då det är en politisk fråga påpekar Jo-
han vikten av att föreningarna lyfter detta till de politiska partierna. 
 
 
 Kommunala pensionärsrådet beslutade 

 
att framföra att de vill att föreningsbidragen justeras samt lägga informationen till 

handlingarna 
 
 
 
§ 19 
JOHAN INGVARSON INFORMERAR FRÅN KOMMUNSTYRELSEN  
 

• Johan ger en kort presentation av årsredovisning för Höganäs kommun 
2022. Kommunen har 2022 en mycket god måluppfyllelse med ett urstarkt 
resultat (+6.6%).  Detta är bra inför framtida utmaningar: räntor, kostnads-
ökningar, inflation, demografin och kompetensförsörjning. Resultatet är 
också viktigt för att möta investeringsbehovet och betala pensionsskulden. 

• Kommunen har 2022 ökat med 514 personer till 28 103 medborgare. 

• Höganäs är nominerade till Sveriges kvalitetskommun 2023. Övriga nomine-
rade är Arvika, Ulricehamn och Karlskoga. 
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Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga information till handlingarna  
 
§ 21 

ÖVRIGA FRÅGOR 
 

• Kommunala pensionärsrådet är välkomna på visning av Widdings villa senare 
idag klockan 17:00 

 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna  
 
 
§ 22 
NÄSTA SAMMANTRÄDE  
Nästa sammanträde med kommunala pensionärsrådet är måndag 29 maj klockan 
14.00–16.00 i Gruvsalen, Stadshuset och nästa dialogmöte är tisdag 2 maj klockan 
14.00-15:00 på Brorsbacke Storgatan 35 B i Höganäs 
 
 

 UNDERSKRIFTER 

 

Vid protokollet  ....................................................  
 Josefina Persson 
 
 
Ordförande  ....................................................   
 Johan Ingvarson 
 
 
Justerande  ....................................................  
 Leif Olsson 


